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 Päätösehdotus 
 
  Kaupunginhallitus toteaa, että kaupunginvaltuuston päätökset 

kokouksesta 17.2.2025 ovat syntyneet laillisessa järjestyksessä ja 
päättää panna ne täytäntöön seuraavasti: 
 
§ 1 Valtuuston kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus  
- ei toimenpiteitä 
 
§ 2 Pöytäkirjantarkastajien ja kokouksessa mahdollisesti  
tarvittavien ääntenlaskijoiden valinta 
- ei toimenpiteitä 
 
§ 3 Kokouksen työjärjestys  
- Todettiin esityslistan mukainen työjärjestys. 
Merkittiin tiedoksi Orimattilan Perussuomalaisten, Orimattilan 
Kokoomuksen ja Kristillisdemokraattien, Orimattilan Keskustan, 
Orimattilan Sosialidemokraattinen, Orimattilan Vihreiden sekä 
Orimattilan Liike Nyt valtuustoryhmien järjestäytyminen. 
 
§ 4 A215 Veljestentien asemakaavan kumoamisen  
hyväksyminen 
- esityksen mukaisesti 
 
§ 5 A210 Lankilantien asemakaava ja asemakaavan muutos,  
hyväksyminen 
- esityksen mukaisesti 
 
§ 6 A214 Jymylinnantien asemakaavamuutos, hyväksyminen 
- esityksen mukaisesti 
 
§ 7 Vahingonkorvausvaatimus Virenojan uusi asemakaava-alue 
- esityksen mukaisesti 
 
§ 8 Rakennusvalvonnan taksa  
- esityksen mukaisesti 
 
§ 9 Metsänhakkuusuunnitelma vuodelle 2025  
- esityksen mukaisesti 
 



§ 10 Orimattilan kävelyn ja pyöräilyn edistämisohjelma 2024  
- esityksen mukaisesti 
 
§ 11 Kuivannon tuulivoimapuiston osayleiskaava,  
hyväksyminen 
 
- Keskustelun kuluessa valtuutettu Tero Rönkkö esitti valtuutettu 
Veini Holopaisen kannattamana, että Kuivannon tuulivoimapuiston 
osayleiskaava hyväksytään. Keskustelun kuluessa valtuutettu Jouni 
Nurminen esitti valtuutettujen Sari Sikkilä ja Tommi Hykkyrä 
kannattamana, että Kuivannon tuulivoimapuisto-hanke lopetetaan. 
Julistettuaan keskustelun päättyneeksi puheenjohtaja esitti 
selostuksen keskustelun kuluessa tehdyistä muutosehdotuksista, 
mikä hyväksyttiin ja totesi, että keskustelun kuluessa oli tehty kaksi 
kaupunginhallituksen esityksestä poikkeavaa kannatettua esitystä, 
joten on suoritettava äänestys. 
 
1. äänestys: 
Puheenjohtaja esitti äänestyksen toimitettavaksi 
nimenhuutoäänestyksenä, mikä hyväksyttiin ja teki seuraavan 
hyväksytyn äänestysesityksen: 
ne, jotka kannattavat valtuutettu Rönkön esityksen hyväksymistä 
äänestävät JAA, ja ne, jotka kannattavat valtuutettu Nurmisen 
esitystä äänestävät EI. 
Suoritetussa nimenhuutoäänestyksessä (äänestysluettelo on 
pöytäkirjan liitteenä), annettiin 19 JAA-ääntä ja 13 EI-ääntä. 
 
2. äänestys: 
Puheenjohtaja esitti äänestyksen toimitettavaksi 
nimenhuutoäänestyksenä, mikä hyväksyttiin ja teki seuraavan 
hyväksytyn äänestysesityksen: 
ne, jotka kannattavat kaupunginhallituksen esitystä äänestävät JAA 
ja ne, jotka kannattavat valtuutettu Rönkön esitystä äänestävät EI. 
Suoritetussa nimenhuutoäänestyksessä (äänestysluettelo on 
pöytäkirjan liitteenä) annettiin 22 JAA-ääntä ja 10 EI-ääntä. 
Puheenjohtaja julisti kaupunginvaltuuston päätökseksi tulleen 
kaupunginhallituksen päätöksen. 
 
§ 12 Hallintosäännön päivitykset / Sivistys- ja  
hyvinvointivaliokunta 
- esityksen mukaisesti 
 
§ 13 Vastaus valtuustoaloitteeseen: Valtuustoaloite 26.2.2024  
lasten parlamentti_Kuivannon koulu 
- esityksen mukaisesti 
 
§ 14 Vastaus Tuomo Jussilan valtuustoaloitteeseen ”Millaisia  
keinoja on lisätä lasten ja nuorten liikkumista.” 
- esityksen mukaisesti  
 
§ 15 Vastaus Vesa Teräksen valtuustoaloitteeseen  
"Valtuustoaloite 6.5.2024 Sos.dem. valt.ryhmä:  
Maksuttoman toisen asteen koulutuksen romuttaminen  
torjuttava." 



- esityksen mukaisesti 
 
§ 16 Valtuutettujen aloitteet: 
 
Valtuutettu Sari Sikkilä jätti aloitteet: 
- Hankeidea jäähalli, kaupungin alueelta selvitetään mahdolliset 
jäähallin paikat ja toimintaedellytykset 
- Kaupungin kaavoitus, tontteja joissa mahdollisuus 
asuinrakentamiseen sekä hevosen omistamiseen 
- Kuivannon kehittäminen 
- Pitkien kokousten terveysvaikutukset 
Valtuutettu Tero Rönkkö jätti aloitteet: 
- Kaupungin viestinnän parantaminen 
- Kaupunkimitali käyttöön 
Valtuutettu Jari Hosiaisluoma jätti aloitteen: 
- Orimattila-kyltit pääsisääntuloväylien katualueille 
Valtuutettu Pertti Laaksonen jätti aloitteen: 
- Kuivannon koulun lopettamiseen liittyen 
Lasten parlamentin puheenjohtaja Niilo Simola jätti aloitteet: 
- Maustekori tai -pöytä kouluille 
- Skeittipuiston laajennus ja uudistus 
 

 Päätös Kaupunginhallitus totesi, että kaupunginvaltuuston päätökset 
kokouksesta 17.2.2025 ovat syntyneet laillisessa järjestyksessä ja 
päättää panna ne täytäntöön esittelytekstin mukaisesti. 

  
  
 Toimivalta Kuntalaki § 39 
 
 
 Jakelu 
 
 


